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Verslag overlegvergadering Faculteitsraad – Faculteitsbestuur Archeologie 14-3-2023 
 
Aanwezig: Kolen (vz.), Geurds, Henry, Pronk, El Idrissi, Kolbenstetter, Louwen, Chu, Kalaijan, Kuyt, 
Shaw en Verweij (verslag). 
Afwezig: -. 
 
 
1) Opening en vaststelling agenda 
a) Kolen opent de vergadering. 
b) De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2) Mededelingen 
a) Het Faculteitsbestuur heeft Quentin Bourgeois per 1-3-2023 benoemd als de nieuwe 

departementsvoorzitter van World Archeology. De raad wenst hem veel succes in zijn nieuwe 
functie. 

b) Johan Verweij is per 1-2-2023 de nieuwe bestuurssecretaris en is voor een half jaar uitgeleend 
vanuit de Faculteit der Geesteswetenschappen. Jan Pronk geeft aan erg blij te zijn met zijn 
komst. Johan Verweij heeft jarenlange ervaring binnen de wereld van het hoger onderwijs en 
onderzoek en heeft o.a. tijdens zijn werk bij FGW jarenlang te maken gehad met de 
faculteitsraad (daarnaast heeft hij zelf ook een aantal jaren in de dienstraad van de TU Delft 
gezeten). De raad wenst hem veel succes in zijn nieuwe functie en ziet uit naar een vruchtbare 
samenwerking. 

c) Er zijn zes data gepland voor de overlegvergaderingen in 2023 (vier voor de huidige leden van de 
raad). Daarnaast is de bestuurssecretaris – in overleg met de decaan en raadsvoorzitter – bezig 
met een inhoudelijke jaarplanning. 

d) De faculteit organiseert - i.s.m. het RMO, Erfgoed Leiden, Archon en de Cultural en de Heritage 
Agency of the Netherlands - in 2026 de jaarlijkse bijeenkomst van de EAA (European Association 
of Archaeologists). Hiervoor zal van verschillende locaties gebruik worden gemaakt (denk aan de 
Stadsgehoorzaal, de Humanities Campus en het Van Steenis Gebouw). De raad juicht het 
binnenhalen van deze bijeenkomst toe. 

e) Het Faculteitsbestuur heeft (na het horen van zijn departement) Jason Laffoon per 1-4-2023 
herbenoemd als departementsvoorzitter van Archaeological Sciences. De raad wenst hem veel 
succes met zijn herbenoeming. 

 
3) Ter instemming 
a) Facultair bestedingsplan extra middelen medezeggenschap 

a. Het ministerie van OCW wil door middel van een incidentele investering een impuls 
geven aan de medezeggenschap. In afstemming met de Universiteitsraad besloot het CvB 
om de faculteitsraden instemmingsrecht te geven op de besteding van de middelen. 

b. Op 2-2-2023 voerden Pronk en Verweij hier overleg over met de raadsvoorzitter en 
portefeuillehouder financiën. Bijgevoegd voorstel is opgesteld door de Faculteitsraad. Op 
28-2-2023 stemde het Faculteitsbestuur hiermee in. Ook besloot het Faculteitsbestuur 
om in 2026 het verschil tussen 9.014K en 7.477 aan te vullen uit de algemene middelen 
van de faculteit. 

c. De door de Faculteitsraad opgestelde plannen zijn voor alle jaren hetzelfde. Mochten 
toekomstige raden de beschikbare budgetten anders willen invullen, dan kan hierover 
opnieuw gesproken worden in een overlegvergadering. 

d. Alle leden van de Faculteitsraad stemmen in met het facultaire bestedingsplan 2023-
2026 voor de extra middelen voor de medezeggenschap. 

 
  

https://www.universiteitleiden.nl/en/archaeology/archaeological-sciences
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4) Ter bespreking 
a) Personeelsmonitor 2022 voor de Faculteit Archeologie (in aanwezigheid van Mollink) 

a. Mollink licht de uitkomsten en het vervolgproces toe (zie ook bijgevoegd memo). Het 
gaat hierbij om de uitkomsten in hoofdlijnen. Wanneer met de departementen wordt 
gesproken dan zullen er meer gedetailleerde resultaten voorliggen.  

b. Bij de faculteit is men gemiddeld genomen bevlogener dan op de rest van de universiteit. 
Ook wil men hier graag werken en is men trots op het werk. Op werkdruk scoort de 
faculteit – net zoals de rest van de universiteit – erg laag. 

c. Gemiddeld genomen, zien we een verbetering t.o.v. de vorige personeelsmonitor, maar 
blijken zij die al langer bij de faculteit werken ontevredener dan zij die er nog relatief kort 
werken. We weten niet waaraan dat ligt, dat is onderwerp van gesprek met de 
departementen. 

d. Binnen de faculteiten zijn er verschillen te zien, bij het faculteitsbureau en het 
departement science scoort men relatief goed en bij de twee andere departementen 
relatief slechter.  

e. De raad vraagt hoe het zit met de sociale veiligheid binnen de faculteit, hierover is 
namelijk niets terug te vinden in het memo. Mollink licht toe dat dat komt omdat sociale 
veiligheid verwerkt is in het thema werkdruk. Als met de departementen ook naar alle 
onderliggende items wordt gekeken, dan komt dit onderwerp wel aan bod. 

f. Na de gesprekken met de departementen komt het onderwerp opnieuw ter bespreking 
in een overlegvergadering. 

b) BKO voor PhD-students 
a. Kolbenstetter vraagt waarom PhD-studenten niet het gehele BKO kunnen volgen zodat 

men meer kans maakt op de Nederlandse arbeidsmarkt. Het Faculteitsbestuur gaf vorig 
jaar aan dat dat niet mogelijk zou zijn binnen de Universiteit Leiden maar uit navraag van 
Kolbenstetter bij de universiteitsraad bleek dat daar geen universitair beleid of besluit 
over is. Zo is het bij andere faculteiten wel mogelijk om als PhD-student een BKO-traject 
te volgen (en niet alleen een ‘BKO-light’) en zou Hester Bijl (Rector magnificus) daar ook 
voorstander van zijn. Het mogelijke bezwaar van een te zware werkdruk speelt nu 
minder een rol omdat de werklast van het BKO-traject recent in belangrijke mate is 
teruggebracht. 

b. Henry geeft aan dat bepaalde typen promovendi (b.v. gefinancierd uit een NWO of ERC 
subsidie) geen onderwijs mogen geven en daarom ook geen onderwijscursussen mogen 
volgen. Ook de financiële kosten van het volgen van een BKO-training spelen een rol, bij 
andere faculteiten betalen PhD’s voor hun promotietraject en kopen daarvoor ook 
trainingen in. 

c. Afgesproken wordt dat Kolbenstetter al de informatie die ze over dit onderwerp 
verzamelt heeft naan het Faculteitsbestuur geeft en dat het bestuur hier nader naar gaat 
kijken (onderwijseisen, toegang tot BKO, kosten van BKO, et cetera).  

 
5) Ter informatie 
a) Erkenningsprocedure studieverenigingen 

a. Bijgevoegde procedure is gemaakt door de assessoren i.s.m. SOZ. Het beschrijft de 
rechten en plichten van studieverenigingen. 

b. Op basis van deze procedure heeft het Faculteitsbestuur L.A.S. Terra recentelijk als 
officiële studievereniging erkend. 

b) Kadernota 
a. Pronk beschrijft de financiële situatie van de faculteit. De faculteit is financieel weer 

gezond maar blijft vanwege haar kleine omvang kwetsbaar.  
b. De faculteit was altijd erg succesvol in het binnenhalen van externe onderzoeksprojecten 

waardoor het een onderzoeksintensieve faculteit kon zijn. De laatste tijd neemt het 
aantal 2e en 3e GS projecten echter af (o.a. vanwege de toegenomen concurrentie binnen 
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het SSH-domein). De eerder afgegeven meerjarenambitie was volgens Pronk te 
optimistisch en is daarom naar beneden bijgesteld (naar ambitie 4: twee grote projecten 
per jaar) waardoor de faculteit in de meerjarenbegroting financieel te kort zal komen. 
Het tekort wat ontstaat kan o.a. opgevangen worden door bepaalde vacatures en 
pensioneringen niet meer op te vullen. Daarnaast kan gekeken worden naar het studie- 
en promotierendement. 

c) Geen vragen of opmerkingen. 
d) Geen vragen of opmerkingen. 
e) Geen vragen of opmerkingen. 
 
6) Rondvraag en sluiting 
a) Chu geeft aan veel klachten van medewerkers te ontvangen wat betreft de duurzaamheid van de 

kantine in het Van Steenis gebouw. Men maakt nl. gebruik van plastic wegwerpbestek, daarnaast 
kan je als je je eigen eten meeneemt niet meer gratis bestek ontvangen. Pronk geeft aan hierover 
in overleg te zijn en gaan met het Universitair Facilitair Bedrijf. 

b) Kolen sluit de vergadering. 
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Actiepuntenlijst overlegvergadering Faculteitsraad en Faculteitsbestuur Archeologie 
 

nr datum ag. inhoud wie planning 
1 14-3-2023 2c Kalaijan geeft aan Verweij zijn beschikbaarheid door, dit i.v.m. 

het te behalen quorum van vier leden. 
Kalaijan z.s.m. 

2 14-3-2023 2d Kolen stuurt het bidbook aan de raad (binnenhalen EAA 2026). Kolen afgehandeld 
3 14-3-2023 3a De raad stemt in met het facultaire bestedingsplan voor de 

extra middelen voor de medezeggenschap 
  

Actie A: Verweij koppelt de uitkomst aan SAZ/CvB terug. Verweij afgehandeld 
Actie B: De faculteitsraad coördineert de uitvoering van de 
voorstellen 

FR maart-april 

4 14-3-2023 4a De personeelsmonitor 2022 wordt besproken.   
Actie: na de gesprekken met de departementen komt het 
onderwerp terug in de overlegvergadering. 

Mollink Q2-3 

5 14-3-2023 4b De BKO voor PhD-students wordt besproken.   
Kolbenstetter stuurt de informatie die ze verzamelt heeft aan 
het FB. Het FB/graduate school gaat hier nader naar kijken 
(onderwijseisen, toegang tot BKO, kosten van BKO, et cetera).  

Kolben-
stetter, 
Henry, Mans 

Q2 

6 14-3-2023 6 Er zijn klachten over de kantine in het Van Steenis gebouw wat 
betreft de duurzaamheid van de bedrijfsvoering. 

  

Pronk is met het UFB in overleg gegaan over de genoemde 
klachten. Alle disposables zijn weggehaald. Men mag het 
bestek meenemen om eigen lunches te eten als ze maar 
teruggaan naar de wasstraat. Communicatie heeft hierover een 
bericht opgenomen in de nieuwsbrief. 

Pronk afgehandeld 

 
 


